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Sz. P.
Arkadiusz Piasecki
Radny Rady Miasta Wloclawek

W zwiqzku z wniesion4 przez Pana interpelacj4 w sprawie zamontowania progu

zwalniajqcego na ul. Slodowskiej, uprzejmie informujg, ir sprawa byla omawiana na ostatnim

posiedzeniu Komisji ds. Bezpieczeristwa Ruchu Drogowego. Z uwagi na charakter ww. ulicy,

kt6ra to stanowi gl6wnie dojazd mieszkafcom do posesji, Komisja opiniuje wniosek

negatywnie. Bior4c powyZsze pod uwagg, organizacja ruchu na ul. Slodowskiej pozostanie

w niezmienionei formie.

Do wiadomo5ci:
I . Biuro Rady Miasta" w/m
2. Wydzial Org. Prawny i Kadr, w/m
3. a/a.

Pismo sporzqdzil: Blazej Sektetarski
stanowisko 
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